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Zápis č. 26/17‐20(227) 
z mimořádného zasedání Akademického senátu FCH VUT  

konaného 26. června 2019, 9:15 hodin 
zasedací místnost ÚCHM FCH 

 
Přítomni:  Flegr, Hároniková (část), Kalina, Komendová, Krajčovič, Mravec, Obruča, 

Palovčík, Pilátová, Pořízka, Sedláček, Šimončičová (část), Šintajová (část). 
Omluveni:    Diviš, Szotkowski. 
Hosté:     Hladík, Pekař, Weiter. 

 

Program: 

1. Zahájení zasedání 
2. Směrnice děkana č. 4/2017: dodatek ‐ schvalování 
3. Směrnice děkana č. 2/2017: dodatek ‐ schvalování 
4. Směrnice děkana: Pravidla pro úpravu, odevzdávání a zveřejňování závěrečných prací na 

Fakultě chemické ‐ schvalování 
5. Směrnice děkana: Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v bakalářských studijních programech na FCH VUT v Brně v akademickém roce 
2020/2021 ‐ schvalování 

6. Směrnice děkana: Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 
v navazujících magisterských studijních programech na FCH VUT v Brně v akademickém 
roce 2020/2021 ‐ schvalování 

7. Výroční zpráva FCH VUT v Brně za rok 2018 ‐ schvalování 
8. Zpráva o hospodaření FCH VUT v Brně za rok 2018 ‐ schvalování  
9. Rozpočet FCH VUT v Brně pro rok 2019 ‐ schvalování 
10. Různé 
 
 
AD 1)  
Předseda AS  FCH VUT  se  z jednání AS omluvil;  zasedání  tedy  vedla místopředsedkyně, dr. 
Komendová. Přivítala přítomné a dotázala se, zda všichni souhlasí s navrženým programem, 
případně  zda  někdo  nenavrhuje  další  body  do  programu.  Nikdo  nemá  námitky;  bylo 
přistoupeno k hlasování: 
Hlasování: 
  Pro:     10 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Jednání AS FCH VUT bude pokračovat v souladu s navrženým programem.  
 
 
AD2) 
Dodatek ke směrnici děkana č. 4/2017 byl projednán na minulém zasedání AS FCH VUT (dne 
11. 6. 2019). Nikdo nemá doplňující dotazy ani další podněty; bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 
  Pro:     10 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
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Usnesení: Dodatek ke směrnici děkana č. 4/2017 byl schválen. 
 
 
AD3) 
Dodatek ke směrnici děkana č. 2/2017 byl projednán na minulém zasedání AS FCH VUT (dne 
11. 6. 2019). Nikdo nemá doplňující dotazy ani další podněty; bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 
  Pro:     10 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Dodatek ke směrnici děkana č. 2/2017 byl schválen. 
 

 
AD4) 
Směrnice  děkana  „Pravidla  pro  úpravu,  odevzdávání  a  zveřejňování  závěrečných  prací  na 
Fakultě chemické“ byla rovněž projednána na zasedání AS FCH VUT dne 11. 6. 2019. Nikdo 
nemá doplňující dotazy ani další podněty; bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 
  Pro:     10 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Směrnice děkana „Pravidla pro úpravu, odevzdávání a zveřejňování závěrečných 
prací na Fakultě chemické“ byla schválena. 
 
Po schválení tohoto dokumentu přichází dr. Hároniková. 

 
 
AD5) 
Směrnice  děkana  „Pravidla  pro  přijímací  řízení  a  podmínky  pro  přijetí  ke  studiu 
v bakalářských  studijních programech na FCH VUT v Brně v akademickém  roce 2020/2021“ 
byla  také  projednána  na  zasedání  AS  FCH  VUT  dne  11.  6.  2019. Další  připomínky  nebyly 
vzneseny; bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 
  Pro:     11 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Směrnice děkana „Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v 
bakalářských studijních programech na FCH VUT v Brně v akademickém roce 2020/2021“ 
byla schválena. 

 
 
AD6) 
Na začátku projednávání tohoto bodu přichází M. Šimončičová a K. Šintajová. 

 

Směrnice děkana „Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v navazujících 
magisterských  studijních programech na FCH VUT v Brně v akademickém  roce 2020/2021“ 
byla  také  projednána  na  zasedání  AS  FCH  VUT  dne  11.  6.  2019. Další  připomínky  nebyly 
vzneseny; bylo přistoupeno k hlasování. 
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Hlasování: 
  Pro:     13 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Směrnice děkana „Pravidla pro přijímací řízení a podmínky pro přijetí ke studiu v 
navazujících magisterských studijních programech na FCH VUT v Brně v akademickém roce 
2020/2021“ byla schválena. 
 

 
AD7) 
Výroční  zpráva  FCH  VUT  byla  projednána  na  minulém  zasedání  AS  FCH  VUT.  Drobné 
nesrovnalosti byly  zapracovány a  rovněž došlo k opravě  formálních náležitostí dokumentu. 
Dále ovšem byla nalezena ještě chyba v titulu dr. Figally (chybí Ph.D. za jménem) a opětovné 
splynutí předložek s podstatnými jmény ‐ konkrétně v kapitole „Úvodní slovo děkana“ a dále 
na str. 43. Tyto formální nepřesnosti budou opraveny.  

Členové  Akademického  senátu  se  shodli  na  tom,  že  mohou  pokračovat  ve  schvalování 
dokumentu, který může být schválen s podmínkou zapracování uvedených změn. 

Bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 
  Pro:     13 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Výroční zpráva FCH VUT za rok 2018 byla schválena se zapracováním změn.  
 

 
AD8) 
I Zpráva o hospodaření FCH VUT za rok 2018 byla projednána na minulém zasedání AS FCH 
VUT. Dodatečné příspěvky do diskuze nezazněly; bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 
  Pro:     13 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Zpráva o hospodaření FCH VUT za rok 2018 byla schválena.  
 

 
AD9) 
Rozpočet FCH VUT byl také projednán na minulém zasedání AS FCH. Akademický senát FCH 
si vyžádal další podklady; dr. Komendová požádala předsedu EK AS FCH o stanovisko. 

Dr. Sedláček konstatoval,  že podklady byly dodány, Akademický  senát  je  s nimi  seznámen, 
ale  nic  to  nemění  na  tom,  že  EK  doporučuje  rozpočet  fakulty  pro  rok  2019  ke  schválení. 
Dodané podklady budou sloužit spíše jako východisko pro další diskuze o pravidlech rozpočtu 
na  následující  rok  (zejména  s ohledem  na  čl.  8,  bod  2),  případně  se  mohou  některé 
skutečnosti promítnout do zprávy o hospodaření.  

Děkan doplnil,  že  této problematice  se bude vedení věnovat  již na podzim  letošního  roku, 
jelikož je třeba najít řešení. Navrhuje, že bude vytvořena modelová tabulka, od níž se mohou 
odvíjet další diskuze. Dr. Sedláček takové řešení vítá a nabízí součinnost. 

Dále  děkan  připomněl,  že  na  poslední  poradě  s řediteli  ústavů  bylo  dohodnuto,  že  bude 
připravena analýza využití všech laboratorních ploch ‐ kromě popisu současného stavu bude 
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zahrnovat  i  rozvahu,  jak  využít  plochy  pro  jednotlivé  ústavy.  V souvislosti  s úvahami  o 
přípravě  pravidel  rozpočtu  je  důležitá  také  informace,  že  VUT  připravuje  nový  systém 
hodnocení pro akademické pracovníky, kde se předpokládá určitá samostatnost fakult. 

Dr. Mravec  navrhuje  zamyslet  se  i  nad  dalšími možnostmi,  například  zařazení  výukových 
laboratoří pod děkanát ‐ nicméně, takový model již byl použit a neukázal se jako vhodný. 

Další náměty do diskuze nezazněly; bylo přistoupeno k hlasování. 

Hlasování: 
  Pro:     13 
  Proti:    0 
  Zdržel se:   0 
Usnesení: Rozpočet FCH VUT pro rok 2019 byl schválen.  
 
 
AD10) 
Místopředsedkyně AS FCH VUT otevřela diskuzi.  

 

Děkan FCH:  

 Rada  pro  vnitřní  hodnocení  schválila  akreditaci  bakalářského  studijního  programu 
Chemie pro medicínské aplikace na 10  let; dále byla schválena žádost pro akreditaci 
navazujícího  magisterského  studijního  programu  Environmental  Sciences  and 
Engineering  a  postoupení  profesně  zaměřeného  bakalářského  studijního  programu 
Environmentalní  chemie,  bezpečnost  a  management  Národnímu  akreditačnímu 
úřadu. 

 Již  máme  k dispozici  harmonogram  metodiky  M17+;  VUT  musí  zpracovat 
sebehodnotící zprávy pro všech 5 pilířů, následně proběhne evaluace. 

 Od  roku 20121 bude  zavedeno nové  financování  z institucionální podpory pro  roky 
20121‐2025; budou zahrnuty výsledky za roky 2015 ‐ 2019; je tedy nutné dopracovat 
veškeré rozpracované výsledky, které by bylo možné zahrnout. 

 

Dr. Komendová: 

 Dne  14.  6.  2019  proběhlo  zasedání  Legislativní  komise,  na  němž  se  projednávaly 
připomínky k navrhovanému novému znění Jednacího řádu AS FCH VUT.  

 AS  VUT  žádá  o  vyjádření,  zda  AS  FCH  souhlasí  s nově  navrhovaným  způsobem 
stanovení počtu členů AS VUT tak, jak informoval dr. Opravil na zasedání AS FCH dne 
16. 4. 2019 nebo  zda AS  FCH preferuje ponechání  současného  stavu. Nikdo neměl 
dotazy; místopředsedkyně AS FCH tedy zformulovala návrh usnesení: 

„AS FCH VUT doporučuje AS VUT ponechat stávající způsob stanovení počtů zástupců 
jednotlivých součástí VUT“. 

Hlasování: 

  Pro:     13 

  Proti:     0 

  Zdržel se:   0 

Usnesení:  AS  FCH  VUT  doporučuje  AS  VUT  ponechat  stávající  způsob  stanovení 
počtů zástupců jednotlivých součástí VUT.  

 



 
 

5 
 

Další příspěvky do diskuze nebyly, místopředsedkyně AS FCH tedy poděkovala všem za účast 
a  popřála  příjemné  prázdniny. Následující  zasedání  bude  řádné  a  uskuteční  se  dne  10.  9. 
2019 ve 14:30 hodin.  
 
Brno, 28. 6. 2019           
Zapsala: Mgr. Ilona Pipková           
 
 
 
 
............................................                                                    ……………………………………………. 
Kristína Šintajová              Mgr. Renata Komendová, Ph.D. 
Předsedkyně SK AS FCH          Předsedkyně KAP AS FCH 
   
 

..…………………………………. 
doc. Ing. Pavel Diviš, Ph.D. 

Předseda AS FCH 


